
 

 

Treść interpelacji radnego Ludwika Rakowskiego  

w sprawie przeprowadzenia akcji informacyjnych wśród mieszkańców Mazowsza 

Mając na uwadze wsparcie udzielane od wielu lat przez Samorząd Województwa Mazowieckiego 
jednostkom straży pożarnej m.in. w postaci środków finansowych na zakup sprzętu czy remont 
obiektów, zwracam się do Pana Marszałka z uprzejmą prośbą o rozważenie możliwości 
przeprowadzenia akcji informacyjnych skierowanych do mieszkańców Mazowsza, które 
towarzyszyłyby temu wsparciu. 
Uprzejmie proszę o informację, czy samorząd województwa mógłby włączyć się w informowanie 
mieszkańców Mazowsza np.: w jaki sposób zapobiegać pożarom?, jakie działania należy 
podejmować, aby straż pożarna miała ułatwiony dojazd do miejsca akcji?, gdzie instalować 
czujniki dymu i czujniki tlenku węgla?, dlaczego nie należy wypalać traw?, itp. Działania o 
charakterze prewencyjnym mogą zapobiec wielu zagrożeniom lub przynajmniej ograniczyć ich 
skutki dla mieszkańców, ich mienia i środowiska zmniejszając także liczbę niezbędnych 
interwencji straży pożarnej. 
 

 


